
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 27. september 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1006
Mener ministeren, at det er i overensstemmelse med intentionen med offent-
lighedsloven, når der indtil videre er gået over 9 måneder fra en journalist den
23. december 2016 har klaget til Justitsministeriet over afslag på aktindsigt,
og sagen, på trods af at Ombudsmanden den 7. juli 2017 udtrykte kritik af Ju-
stitsministeriets lange sagsbehandlingstid i den konkrete sag, endnu ikke er
færdigbehandlet, og ministeriet dermed heller ikke har rettet sig efter Om-
budsmandens kritik?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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